Born in London and educated in Edinburgh, Barry Wilson is a multi-skilled construction, planning and design consultant, advocate, critic, lecturer and public speaker.

A professionally qualified Landscape Architect and Urban Designer, he has lived and worked across 4 continents during 30 years as a practitioner, developing experience in worldwide design standards and construction management practices.

His cross-border consultancy has a longestablished base in Hong Kong specialising in sustainable urban design solutions and research themes applying 'future focused' thinking as a challenge to conventional approaches.

In 2012 he received award from the China International Urbanization Development Strategy Research Committee for his outstanding achievements and in 2016 presented his formative visions at TEDx in Guangzhou.

A part-time professor, he teaching across the Faculty of Architecture at the University of Hong Kong, including the departments of Real Estate and Construction Management, Landscape Architecture, Urban Design and Planning.

He is currently Vice President of the Hong Kong Institute of Urban Design, Immediate Past Chairman of the Shenzhen Branch of the British Chamber of Commerce and a trained Climate Reality Leader.

He contributes an opinion column in the Hong Kong premier newspaper 'South China Morning Post' and has long held a private pilot licence but rarely gets to fly nowadays.



name Barry Wilson

company barry wilson project initiatives ltd.

position founding director

web www.initiatives.com.hk

contact barry@initiatives.com.hk

phone (852) 94350575 (86) 15814712973

KIUO

Hong Kong Institute of Urban Design Vice President (external affairs)

Hong Kong Institute of Landscape Architects

Professional Member

Hong Kong Landscape Architects Registration Board Registered Landscape Architect

UK Landscape Institute
Chartered Member

China International Urbanization Development Strategy Research Committee

Honorary Member

British Chamber of Commerce Guangdong

Immediate Past Chairman - Shenzhen





出生于伦敦、毕业于爱丁堡大学景观建筑 专业,百瑞是一位拥有跨界能力的工程规 划设计顾问、倡导人、批评家、大学教授 和公共演说家。

作为一名专业的景观设计师和城市规划师, 他在四个大洲生活和工作了30年,在全 球设计标准和工程管理实践中积累了丰富 的经验。

他的跨国咨询公司是多年前由他本人在香港创设,专注于可持续的城市设计解决方案和研究主题,致力于通过"以未来为中心"的思维来挑战传统方法。

2012 年,百瑞因其杰出成就荣获中国国际城市化发展战略研究委员会授予的"中国城市化贡献力人物"称号。2016 年,百瑞作为演讲嘉宾在 TEDx 广州站演讲中展示了他对未来城市设计的愿景。

作为一位客座教授,百瑞长期在香港大学 建筑学院的多个科系任教,包括房地产系、 建筑工程管理系、景观建筑系、城市设计 与规划系。

百瑞不仅是现任香港城市设计学会副会长。 还是前广东英国商会深圳分会主席以及美 国气候现实项目培训的气候现实领袖。

此外,百瑞经常为香港最具公信力的报章 ——南华早报撰写专栏文章,表达其对城 市设计方面的意见和建议。













